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رئیس شورای اسلامی شهر شیراز گفت: شهرداری باید کار فرهنگی 
درزمینه ی شهروندی را از مدارس آغاز کند تا در آینده نزدیک شاهد 

آثار مثبت آن در همه زمینه ها در شهر باشیم.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از اداره اطلاع رسانی و روابط عمومی 
آموزش وپرورش فارس، سید احمدرضا دستغیب در نشست بررسی 
ظرفیت های مدارس غیردولتی در توسعه فرهنگ شهری گفت: وظیفه 
سالمندان  کودکان،  یعنی  مردم،  ضعیف ترین  برای  شهر  ساخت  ما 
است و با این اقدام در حقیقت نیاز همه شهروندان را تأمین کرده ایم.
سایر  و  سالمندان  کودکان،  نیاز  شیراز  شهر  اسلامی  شورای  رئیس 
شهروندان را زیبایی و ایمنی شهر و تأمین امکانات رفاهی عنوان کرد 
و گفت: شهروندان باید از حضور در شهر لذت ببرند و برای ایجاد 
محیطی لذت بخش می توان از توان همه اقشار جامعه بهره برد که یکی 

از مهم ترین آن ها دانش آموزان هستند.
ایجاد فضایی سازنده و سالم در شهر را فرهنگ سازی و  وی لازمه 
آموزش حقوق شهروندی به دانش آموزان عنوان کرد و گفت: باید 
کار فرهنگی را از مدارس آغاز کرد تا در آینده نزدیک شاهد آثار 

می توانند  دانش آموزان  و  باشیم  شهر  در  زمینه ها  همه  در  آن  مثبت 
زمینه  افشار جامعه،  اولیای خود و سایر  بین  ما در  به عنوان سفیران 
شیراز  شهر  اسلامی  شورای  رئیس  نمایند.  فراهم  را  فرهنگی  توسعه 
تأکید کرد: دیدگاه ما باید این باشد که ارزش را به شهروندان بدهیم 
نه شهر. سخنگوی شورای اسلامی شهر شیراز نیز گفت: تاکنون بالغ بر 
14 هزار اشتغال توسط یک هزار مدرسه و مراکز آموزشی در شهر 
شیراز ایجادشده است. علی ناصری گفت: نزدیک به یک سوم جمعیت 
شهر شیراز را دانش آموزان، فرهنگیان و اولیای دانش آموزان تشکیل 
فرهنگ سازی،  آموزش،  درزمینه  جمعیت  این  همراهی  و  می دهند 
محوری ترین  به عنوان  کلان شهری  سیاست گذاری های  و  اشتغال 

پتانسیل شهر برای ما مطرح است.
سخنگوی شورای اسلامی شهر شیراز با اشاره به ظرفیت های مدارس 
غیردولتی  مدارس  با  می تواند  شهرداری  گفت:  غیردولتی  مراکز  و 
به عنوان یک نهاد مردمی درزمینه تأمین نیروی انسانی مراکز فرهنگی 

همچون کتابخانه ها در محلات استفاده کند.
با اشاره به اجرای طرح شیراز شهر ایمن در آینده نزدیک  ناصری 

مدارس،  ایمنی  شامل،  ایمنی  بعد  ده  ایمن  شهر  شیراز  طرح  گفت: 
کودکان، ترافیک، ورزش، محیط کار، بیمارستان، سالمندان، اماکن 
عمومی، مساجد و اماکن مذهبی، منازل و اماکن مسکونی را شامل 
می شود که می توان در اجرای آن از ظرفیت و توانمندی مدارس و 

مراکز غیردولتی و دولتی بهره گرفت.
خصوص  در  آموزان  دانش  ویژه  آموزش های  گفت:  همچنین  وی 
برنامه های سالانه شهرداری تحت عنوان »تردد ایمن دانش آموزان«، 
تهیه و توزیع جزوات آموزشی، توسعه گردشگری با کمک مراکز 
در  مشارکت  برای  خیرین  تشویق  خارجی،  زبان های  آموزش 
همکاری  با  مدارس  تأسیس  شهری،  بزرگ  و  کوچک  طرح های 
ظرفیت های  دیگر  از  برخوردار  کم  مناطق  در  پرورش  و  آموزش 

همکاری دوجانبه آموزش وپرورش و شهرداری ها است.
شورای  همت  به  که  مشترک  نشست  این  می شود  خاطرنشان 
مؤسسان مدارس غیردولتی فارس برگزار شد جمعی از مدیران ارشد 
آموزش وپرورش و شهردار و شهرداران مناطق 11 گانه شهر شیراز 

نیز حضور داشتند.

با  از پایگاه خبری شهرداری صدرا،  نقل  به  به گزارش روزنامه طلوع 
حضور مدیرکل نهاد کتابخانه های عمومی استان فارس، فرماندار شیراز، 
با برگزاری نخستین  امام جمعه صدرا، شهردار صدرا و دیگر مسئولین 
جلسه انجمن کتابخانه های عمومی شهر صدرا با حضور اعضای حقوقی 
ایجاد  برای  را  خود  فعالیت  رسماً  امروز  از  تا  شد  تشکیل  انجمن  این 

زیرساخت های لازم در حوزه کتاب شروع نماید.
یک  در  گفت:  استان  عمومی  کتابخانه های  نهاد  رئیس  منوچهری 
مسئولین شهر صدرا خصوصاً  و  مردم  فراوانی  تلاش های  سال گذشته 
شهرداری انجام داد تا عنوان پایتخت کتاب ایران را به خود اختصاص 
دهد که جای تقدیر دارد و امیدواریم با کسب این عنوان، کتاب خوانی 

در صدرا افزایش یابد.
درصورتی که  نمودیم  اعلام  صدرا  شهر  مسئولان  به  ما  افزود:  وی   
یک  ممکن  زمان  کوتاه ترین  در  گیرد  قرار  ما  اختیار  در  ساختمانی 
کتابخانه و سالن مطالعه راه اندازی خواهیم کرد و با رفع مشکلات پیش 
روی نقشه کتابخانه ای که قرار است ساخته شود و با حمایت شهرداری 
صدرا امیدواریم در اوایل سال آینده کار ساخت کتابخانه صدرا آغاز 

شود.
عباس ملک زاده ضمن تشکر از همه کسانی که در جلسه حضور داشتند، 
گفت: افتخاری نصیب شهر صدرا شد که می تواند در آینده این شهر 
صدرا  عمومی  کتابخانه های  انجمن  تشکیل  باشد،  داشته  فراوانی  تأثیر 
یکی از مهم ترین کارهایی بود که در سال های اخیر اتفاق افتاده است و 
می تواند باعث بالا رفتن فرهنگ اجتماعی شهروندان و توسعه آن گردد.

کتابخانه های  انجمن  اینکه  دلیل  به  درگذشته  کرد:  بیان  ملک زاده 
شهرداری  قانونی  ازنظر  نشد  تشکیل  رسمی  و  کامل  به صورت  صدرا 
نمی توانست نیم درصد از درآمد خود را برای امور کتابخانه ها اختصاص 
دهد؛ اما با تشکیل این انجمن، شهرداری صدرا بدون هیچ گونه مشکل 

ترویج  و  لازم  زیرساخت های  ایجاد  برای  را  خود  تلاش  تمام  قانونی 
فرهنگ کتاب خوانی خواهد کرد

شهردار صدرا افزود: هدف ما ساخت یکی از بزرگ ترین کتابخانه های 
استانی  و  ملی  اعتبارات  با جذب  امیدواریم  است که  در صدرا  کشور 
هم  حاضر  درحال  و  دست  یابیم  بزرگ  و  مهم  هدف  این  به  بتوانیم 
حاجی پور  خوب  همکاری  با  شوند  ساخته  کتاب خانه ها  که  زمانی  تا 
مدیرعامل شرکت عمران صدرا، دو مکان مناسب جهت ایجاد سال های 
خواهد  قرار  عمومی  کتابخانه های  نهاد  اختیار  در  کتابخانه  و  مطالعه 
گرفت تا به سرعت نسبت به تجهیز و راه اندازی آن ها اقدام نمایند و در 

اختیار شهروندان قرار دهند.
رقم  علی  گذشته  سال  یک  در  صدرا  شهرداری  گفت  همچنین  وی 
نداشتن کتابخانه در این شهر تلاش ها فراوانی با انجام برنامه های متنوع 
انجام داد تا بتواند عنوان پایتختی کتاب ایران را از آن خود کند که 
خوشبختانه توانسته ایم در جمع پنج شهر برتر قرار گیریم و در روزهای 

آینده نتیجه این رویداد بزرگ هم مشخص خواهد شد.
از  انتقاد  ضمن  هم  صدرا  شهر  امام جمعه  نژادیان  حسین  اسلام  حجت 
نبود امکانات کافی در صدرا گفت: شهر صدرا شهر ندارد ها است و 
اما همچنان  ایجاد آن می گذرد  از  از بیست سال  اینکه بیش  علی رقم 
مشکلات فراوانی همچون نبود راه های دسترسی، مدارس مناسب، مصلا 
نماز جمعه، تصفیه خانه فاضلاب و دیگر موارد مردم این شهر را آزرده 

کرده است،
وی افزود: یکی از بزرگ ترین مشکلات صدرا نداشتن کتابخانه است، 
شهری که چندین هزار دانشجو را در خود جای داده، جای تأسف دارد 
است که می بایست  نشده  ایجاد  تاکنون یک کتابخانه هم در آن  که 

هرچه سریع تر نسبت به ساخت کتابخانه در این شهر اقدام شود.
حسین نژادیان خار نشان شد: روزانه خانواده ها و جوانان فراوانی به دفتر 

ما مراجعه می کنند و از نبود محلی برای مطالعه گله مند هست که من 
آن ها حق می دهم و امیدوارم با تلاش شهردار محترم و دیگر مسئولان 
صدرا که در سال اخیر تلاش های بی نظیری برای رفع مشکلات انجام 

داده اند شاهد ساخت نخستین کتابخانه شهر صدرا باشیم.
این جلسه  فرماندار شهرستان شیراز هم در  عالیشوندی  همچنین حیدر 
گفت: در یک جامعه نمی توان تک بعدی رفتار و یا زندگی کرد، بلکه 
می بایست در تمام زمینه های مربوط به زندگی ورود نمائیم و در کنار 
پیشرفت تمامی زمینه ها، فرهنگ را هم بایستی در جایگاه بالایی قرارداد 
زیرا این فرهنگ است که راه موفقیت را به مردم جامعه نشان می دهد 
و یکی از همین موضوعات فرهنگی، علمی، اخلاقی و اجتماعی موضوع 
کتاب خوانی است، زیرا تنها را افزایش دانایی در جامعه افزایش مطالعه 
است و برای اینکه بتوانیم دانایی را در جامعه افزایش می دهیم می بایست 
نخست زیرساخت های لازم را ایجاد کرد سپس بایستی فرهنگ مطالعه 
کمترین  با  بتوانند  جوانان  تا  دهیم  رواج  جامعه  در  را  کتاب خوانی  و 

هزینه و به راحتی به مطالعه کتاب های مورد خود بپردازند.
شهر  در  دولت  نماینده  به عنوان  هم  شیراز  فرمانداری  منظور  همین  به 
صدرا آمادگی خود را برای حمایت از این موضوع مهم اعلام می دارد 
رفع مشکلات  برای  و  داشت  تمامی جلسات آن حضور خواهد  در  و 

کتاب خوانی در صدرا تمام تلاش خود را خواهیم کرد.

صنعتی  شهرک های  شرکت  مدیرعامل 
 124 هدف گذاری  تحقق  از  فارس 
کوچک  صنایع  صادرات  دلاری  میلیون 
امسال  ماهه   11 در  استان  در  متوسط  و 

خبر داد.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط 
صنعتی  شهرک های  شرکت  عمومی 
فارس، مدیرعامل این شرکت در حاشیه 
برتر  صادرکنندگان  از  تقدیر  همایش 
نمایشگاه  محل  در  که  کوچک  صنایع 
بین المللی تهران برگزار شد، احد فتوحی 
موجود  ظرفیت های  به  توجه  با  گفت: 
صنعتی  پتانسیل های  وجود  و  استان  در 
تشکل های  و  کنسرسیوم ها  فعالیت  و 
صنایع  صادرات  امسال  صادراتی، 
 4 گذشته  سال  با  مقایسه  در  کوچک 

برابر رشد داشته است.
کشورهای  در  بازاریابی  افزود:  وی 
فعالان  اعزام  و  صادراتی  هدف  جدید 
صنعتی به نمایشگاه های معتبر خارجی از 
این  با حمایت های  برنامه هایی است که 
شرکت و با اختصاص یارانه به واحدهای 

صنعتی به طور ویژه درحال انجام است.
فتوحی بابیان اینکه دستگاه های اجرایی و 
بخش دولتی نیز در تحقق افزایش میزان 
دارند،  عهده   بر  مهمی  نقش  صادرات 
ادامه داد: جلسات مختلف با دستگاه های 
اجرایی مرتبط برای رفع موانع صادراتی 
و  برگزار  صادرات  امور  در  تسهیل  و 
استان  تعامل موجود در  با  این زمینه  در 

گام های مؤثری برداشته شده است.
و  صنعتی  خوشه   14 داشت:  اظهار  وی 
محور  صادرات  رویکرد  با  کسب وکار 
این  از  و  شناسایی شده  فارس  استان  در 
تعداد کار مطالعات امکان سنجی ۹ خوشه 
اجرایی  نیز  خوشه   ۵ و  رسیده  پایان  به 

شده است.
صنعتی  شهرک های  شرکت  مدیرعامل 
فارس با اشاره به فعالیت کنسرسیوم های 
و  گلاب  دستباف،  فرش  صادراتی 
رب  و  شمال  سنگ  گیاهی،  عرقیات 
فارس  استان  در  شوریجات  و  گوجه 
درافزایش  کنسرسیوم ها  این  نقش  و 
این  افزود:  صادراتی،  امور  تسهیل  و 
و  موانع  رفع  درزمینه  کنسرسیوم ها 

و  هم افزایی  و  تعامل  ایجاد  و  مشکلات 
افزایش  زمینه  در کارگروهی  مشارکت 

صادرات را فراهم کرده اند.
درصد   ۹4 از  بیش  اینکه  بابیان  فتوحی 
و  کوچک  صنایع  را  استان  صنایع  از 
مهم ترین  از  می دهند  تشکیل  متوسط 
مشکلات اغلب این صنایع را ضعف در 
بودن  تخصصی  عدم  صادرات،  مدیریت 
این امر و نبود استراتژی لازم در بخش 
امسال  گفت:  و  کرد  اعلام  صادرات 
تخصصی  آموزش  دوره های  برگزاری 
برای صنایع کوچک  مدیریت صادرات 
و متوسط در اولویت برنامه های آموزشی 
هزینه های  زمینه  این  در  و  گرفت  قرار 
این دوره ها به صورت یارانه به واحدهای 

صنعتی پرداخت  شده است.
خوشه  پارس  صنعتی  واحد  مدیرعامل 
پرداز نیز بابیان اینکه این مجموعه صنعتی 
نشاسته  تولید  واحد  نخستین  به عنوان 
سرمایه گذاری  با  کشور،  در  اصلاح شده 
شهرک  در  ریالی  میلیارد   62 بر  افزون 
صنعتی بزرگ شیراز راه اندازی شده است 
ظرفیت  صنعتی  مجموعه  این  در  گفت: 
نشاسته  انواع  تن  هزار   6 سالانه  تولید 

اصلاح  شده فراهم شده است.
محمدرضا کشتکاران بابیان اینکه نشاسته 
در بیش از 100 رشته صنعتی نظیر صنایع 
مختلف غذایی، سلولزی، کاغذ و کارتن 
گفت:  دارد  کاربرد  گچی  پانل های  و 
را  نشاسته  نوع   20 صنعتی  مجموعه  این 
بر اساس تقاضای صنایع مختلف از مواد 
اولیه گندم، ذرت و سیب زمینی تولید و 

به بازار عرضه می کند.
با  صنعتی  واحد  این  کرد:  اضافه  وی 
دارا بودن خطوط تولید مجهز و با انجام 
شیمیایی  و  فیزیکی  مختلف  فرآیندهای 
انواع نشاسته های اصلاح شده را بر اساس 

نیاز بازار مصرف تولید می کند.
کشتکاران در ادامه از صادرات 3 میلیون 
به  کارخانه  این  محصولات  دلاری 
ارمنستان، کره  ترکیه،  نظیر  کشورهایی 
داد و گفت:  ترکمنستان خبر  و  جنوبی 
صادرکننده  نخستین  صنعتی  واحد  این 
نیز  کشور  در  گندم  گلوتن  نشاسته 

محسوب می شود.

در اولین جشنواره نشان تعالی HSE صورت گرفت؛
دریافت تندیس اولین جشنواره تعالی HSE توسط 

راه و شهرسازی فارس
مدیرکل راه و شهرسازی فارس در اولین جشنواره نشان تعالی HSE دفتر مقررات ملی و کنترل ساختمان 
تندیس جشنواره را به پاس اجرای دقیق مقررات ملی ساختمان دریافت کرد. به گزارش روزنامه طلوع به 
نقل از روابط عمومی اداره کل راه و شهرسازی فارس، در اولین جشنواره نشان تعالی HSE دفتر مقررات 
ملی و کنترل ساختمان که با حضور وزیر راه و شهرسازی هم زمان با گرامیداشت روز مهندس برگزار 
شد، اداره کل راه و شهرسازی فارس به عنوان اداره برتر و برگزیده تندیس اولین جشنواره نشان تعالی 

HSE )سلامت، ایمنی و محیط زیست( و لوح تقدیر اجرای مقررات ملی ساختمان را دریافت کرد.

رئیس شورای اسلامی شهر شیراز تأکید کرد؛

شهرداری باید کار فرهنگی درزمینه ی شهروندی را از مدارس آغاز کند

انجمن کتابخانه های عمومی صدرا تشکیل شد
تلاش شهرداری صدرا برای ایجاد کتابخانه در این شهر

مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی فارس خبر داد؛
رشد 4 برابری صادرات صنایع کوچک استان فارس

در 11 ماهه امسال

وزارت جهاد کشاورزی  باغبانی  معاون  با حضور  فارس  استان  بخش کشاورزی  نمونه  تولیدکنندگان 
تجلیل شدند.

سرویس خبری/ خدیجه غضنفری: رئیس جهاد کشاورزی فارس در مراسم تجلیل از نمونه های بخش 
کشاورزی در سال ۹۵ استان فارس گفت: 10 درصد تولیدات کشاورزی و ۹.2 درصد ارزش افزوده این 
بخش در کشور متعلق این استان است، همچنین 20 درصد از شاغلان فارس و 40 درصد ارزش دلاری 

صادرات غیرنفتی این استان به بخش کشاورزی اختصاص دارد.
محمدمهدی قاسمی ادامه داد: فارس با تولید 7 میلیون تن در حوزه زراعت مقام دوم، در بخش باغبانی 
با تولید 3 میلیون تن رتبه اول، در بخش دام با تولید 760 هزار تن رتبه دوم و در بخش شیلات در میان 
استان های غیر ساحلی با تولید 10 هزار تن رتبه ششم و... و درمجموع با تولید 10 هزار تن محصول مقام 

دوم کشور را دارد.
وی بابیان اینکه با داشتن 618 واحد تولیدی در حوزه صنایع تبدیلی و تکمیلی رتبه سوم کشور را داریم، 
بیان کرد: ظرفیت فراوری این واحدها 3 میلیون و 100 هزار تن است که توانسته اند برای 7 هزار و 70۹ 
نفر اشتغال ایجاد کنند و با توجه به میزان تولیدات کشاورزی در این استان به دنبال توسعه این حوزه و 

فرآوری و بهره وری بیشتر از تولیدات هستیم.
قاسمی خشک سالی را مهم ترین چالش در حوزه کشاورزی عنوان کرد و گفت: واقع  شدن ایران در اقلیم 
خشک و نیمه خشک و کم بارشی یک دهه اخیر همه و همه سبب شده که با محدودیت در منابع آبی 
روبه رو شویم و ازآنجاکه کشت های ما وابستگی زیادی به آب های زیرزمینی دارد ناچاریم به سمت 

مدیریت منابع آب برویم.
وی ادامه داد: به همین دلیل جهاد کشاورزی به دنبال مدیریت منابع آب وخاک در کشور است و قصد 
دارد از روش های نوین برای حل این مشکل بهره گیرد و استان فارس در حوزه استفاده از سیستم های 
نوین آبیاری و گلخانه ای در اراضی کشور رتبه اول دارد و امیدواریم با توجه به این که دولت برای فارس 

در این حوزه اعتبار ویژه ای در نظر گرفته است این بخش نیز توسعه یابد.
حوزه  در  ترویج  نظام  طرح  اجرای  پربازده،  و  خشکی  به  مقاوم  نهال های  از  استفاده  قاسمی  گفته  به 
توانمندسازی نیروی انسانی، استفاده از آب سبز، ایجاد 7 هزار هکتار گلخانه ها به جای 80 هزار هکتار 
سیفی و کشت رو باز، پوشش های محافظتی، کاشت محصولات کم آب بر و گیاهان دارویی، طرح های 

درصد   ۵0 تا  حتی  موارد  برخی  در  می تواند  که  بهاره  به جای کشت  پاییزه  و کشت های  آبخیزداری 
صرفه جویی آب مصرفی را داشته باشد از راهکارهایی است که جهاد کشاورزی فارس در این استان 
دنبال می کند. رئیس جهاد کشاورزی فارس ادامه داد: هر یک از اجزای زنجیره های تولید در توسعه و 
پایداری حوزه کشاورزی مهم است و نمی توان آن ها را از هم جدا کرد و استراتژی ما برای کم کردن 
مشکلات این حوزه حمایت از این زنجیره هاست و در همین راستا بزرگ ترین زنجیره مرغ جنوب و 

شترمرغ کشور را ایجاد کرده ایم.
قاسمی با مقایسه متوسط تولیدات کشاورزی در این استان و میزان محصول تولید شده کشاورزان برتر 
گفت: این موفقیت حاصل استفاده از دانش بومی، روش های جدید و عملی کردن نظرات کارشناسان 
است و از افراد موفق انتظار داریم مبلغین روش های جدید در حوزه کشاورزی در منطقه خود باشند تا 

بتوانیم بهره وری از منابع آب وخاک را بالا ببریم.
حوزه  در  کشور  در  اشتغال  درصد   1۹ گفت:  کشاورزی  وزارت  باغبانی  معاون  طهماسبی  ادامه  در 
کشاورزی است و تولیدکنندگان داخلی ۹0 درصد ارزش مواد غذایی مصرفی کشور را تأمین می کنند و 

رشد ارزش افزوده بخش کشاورزی در چند سال اخیر به طور مستمر حدود ۵ درصد بوده است.
وی ادامه داد: در دنیا 80 درصد از اراضی زیرکشت به صورت دیم صورت می گیرد و 60 تا 70 درصد 
محصولات از همین راه به دست می آید درحالی که در ایران تنها 10 درصد کشت دیم داریم و مابقی از 

راه آب های زیرزمینی و روان آب ها آبیاری می شود.
از 242 به 207 میلی متر رسیده، در ۹ ساله گذشته اعلام کرد و  بارندگی 48 سال گذشته را که  وی 
گفت: این آمار نشان می دهد ما با کاهش چشم گیری در حوزه نزولات آسمانی روبه رو هستیم و باید 

سرمایه گذاری بیشتری ازنظر آموزش مدیریت بهره برداری از سیستم و منابع آبی داشته باشیم.
وی ادامه داد: تنها پروژه هایی که هیچ محدودیت اعتباری ندارند، سیستم های آبیاری تحت فشار است و 
هم اکنون 20 درصد اراضی کشور یعنی حدود 2 میلیون هکتار تحت پوشش این سیستم ها قرارگرفته و 

قصد داریم مابقی اراضی را با همکاری کشاورزان تجهیز کنیم.
طهماسبی ادامه داد: تولیدات در یک هکتار کشت گلخانه ای برابر 10 تا 1۵ هکتار فضای باز است و 

هیچ محدودیتی برای ایجاد گلخانه وجود ندارد.
وی همچنین از کشت ۵00 هزار هکتاری از اراضی دیم کم بازده به توسعه گیاهان دارویی در برنامه 

ششم توسعه کشور خبر داد.
معاون باغبانی وزیر جهاد کشاورزی گفت: امروزه خام  فروشی ظلم به کشاورز است و صنایع تبدیلی 
باید از بازار به  و تکمیلی اصل قضیه در زنجیره تولیدات کشاورزی محسوب می شود و این نظر که 
تولید بیاییم و برنامه ریزی کنیم کاملًا در بخش باغداری درست است درحالی که ما همواره از تولید به 

بازار رفته ایم.
استاندار فارس نیز در ادامه گفت: فارس با تولید 10 درصد محصولات کشاورزی در ایجاد امنیت غذایی 
کشور نقش مهمی بر عهده دارد و ازآنجاکه افراد زیادی از همین راه هزینه های زندگی خود را تأمین 
می کنند پرداختن به آن و استفاده از دانش روز و تجربه بومی در این حوزه در این استان بسیار مهم است.
اسماعیل تبادار افزود: در آخرین جلسه شورای کشاورزی فارس بر سه مقوله حفاظت و صیانت از منابع 
آب، خاک و محیط ریست تأکید شد و به عنوان تکلیف در دستور کار همه دستگاه های ذی ربط قرار 

گرفت و نیازمند سند و نقشه راهی در بحث مدیریت آب هستیم تا بر اساس آن عمل کنیم.
وی ادامه داد: فارس با توجه به این که توانمندی خوبی در حوزه کشاورزی دارد باید به دنبال برند سازی 
و تولید محصولات سالم باشد زیرا امروز رواج بازار تولید درگرو سلامت محصول است، همچنین اگر 
بخواهیم نظام سرمایه گذاری و تولید کشاورزی را شکوفا کنیم باید راه های پر پیچ وخم سرمایه گذار را 

برداریم.
استاندار فارس بابیان این که نگاه سنتی در تعاونی روستاها باید برداشته شود، گفت: از همه دانشگاهیان و 
کارشناسان و تجربه کشاورزان باید استفاده کرد و نقشه راه برای کشاورزی داشته باشیم و انتظار داریم 
این نقشه راه در آینده به دست ما برسد و تمام مدیران و حتی دهیاری ها نیز اجرایی شدن این سند را 

در دستور کار خود قرار دهند.
در پایان این مراسم از 70 کشاورز نمونه فارس از جمله میلاد حیدری از تعاونی روستایی فیروزآباد، 
عبدالله خلیفه از شهرستان مرودشت بهره بردار نمونه، جمشید قایدی باغدار نمونه شیراز، احمد حیدری 
تولید کننده برتر گل محمدی از داراب، محمدرضا مهرنیا باغدار نمونه مرکبات قیروکارزین، حجت 
خوشرنگ تولید کننده محصول انجیر استهبان، سپهدار هوشمند باغدار نمونه ملی انگور از سپیدان و یک 
نفر ذکات دهنده برتر و دو نفر خیر که در ساخت وساز واحد خدماتی شهرستان اوز همکاری کرده 

بودند موردتقدیر قرار گرفتند.

تولیدکننده های نمونه بخش کشاورزی فارس تجلیل شدند
با حضور معاون باغبانی وزارت جهاد کشاورزی؛
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